



Referat bestyrelsesmøde 6.9.2015 hos Formanden.

Tilstede: Bent Nielsen, Hanne Olsen, Gunnar Jagd-Nissen, Bent Hansen, Kjeld Pedersen, Peter Panduro og Laurids Mikaelson.

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde.
2. Foreningens gavepolitik.
3. Oplæg fra Laurids, vedrørende hastighedsnedsættelse på Maglehøjvej.
4. Nyt fra kassereren.
5. Opdatering omkring "det norske hus".
6. Oplæg omkring nyt logo til foreningen. Forslag fra Hanne.
7. Dato for Nytårskur.
8. Næste års sommerfest.
9. Eventuelt.

1. Formanden henstillede at referatet kommer ud efter 14 dage, og pegede på enkelte rettelser i det udsendte referat fra 19.7.2015. Formanden tilpasser referatet fra 19.7.

2. Formanden orienterede om at foreningens gavepolitik er at afgående bestyrelsesmedlemmer takkes for arbejdet med en gave og at nye medlemmer af foreningen får besøg af formanden med en hilsen fra foreningen i form af to flasker vin.

Gaver o.l. bliver konteret under administration.

Formanden modtog en gave fra foreningen i forbindelse med hans 70 års fødselsdag den 14. sep.

3. Laurids forelagde sit foreløbige store arbejde med at undersøge muligheden for at lave bump på Maglehøjvej for at nedsætte hastigheden på vejen.

Et flertal i bestyrelsen er enige om at der skal foretages yderligere forespørgsler hos de tilknyttede foreninger i området, for at sikre at alle fem foreninger, er enige om at det er en god ide.

Laurids har været i kontakt med kommunen og politiet i forbindelse med det opklarende arbejde, som nu foreligger til udsendelse til de andre foreninger. Bestyrelsen er enige om at vente med at sende oplægget til kommunen, da de andre foreninger og os selv skal have det op på Generalforsamlingen i foråret til godkendelse.

Formanden og Laurids deltager i grundejerforbundets møde senere på året hvor også Politiet er til stede og kan forelægges oplægget fra Laurids.

4. Kassereren oplyste at der stadig mangler 12 lodsejere, der endnu ikke har betalt kontingent.

Kassereren oplyste at vores bank er begyndt at opkræve gebyrer bare for at have en konto.

5. I begyndelsen af Maglehøjvej ligger "det norske hus" (norsk flag på huset) og bagved er der ved at blive bygget to nye huse.

Formanden oplyste at alt er foregået efter reglerne, og at de bliver bygget på en nyudstykket grund.



6. Hanne foreslog at der udarbejdes et nyt logo til brug på foreningens hjemmeside og breve mv. Bestyrelsen kiggede på en række forslag som Hanne havde med, og var enige om at Hanne kan arbejde videre med logoet, som skal afspejle vores natur og den fredede Mosaik guldsmed, de(t) forelægges Bestyrelsen, som så forholder sig til et eller to forslag.

7. Formanden orienterede om at bestyrelsens nytårsmøde, hvor også revisorene inviteres med, vil blive afholdt den 9. januar 2016 hos formanden.

8. Formanden orienterede om at sommerfesten 2015 måtte aflyses pga for få tilmeldinger.

Laurids var enig, at sommerfesten ikke er en fest for bestyrelsen.

Der blev peget på at den måske lå for sent i 2015 og Hanne foreslog at foreningen evt. lavede det som aktivitetsdag med efterfølgende fest.

Enighed om at udsende orientering om at foreningen vil afholde sommerfest 2016 den 16. juli, som er den tredje lørdag i juli, til lodsejerne, så de i god tid ved at vi holder sommerfest.

Formanden reserverer "den rullende grill" til denne dag.

9. Peter Panduro viste et billede fra åen, hvor et rør løber ud i åen fra grunden Baune-Mosen 15+17. Formanden undersøger sagen.

Referent

Bent Hansen, sekretær